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Onderwerp: mondelinge vragenuur Provinciale Staten 23 februari 2018;

Inzake: krantenartikel "60 windmolens te veel voor regio"

Geachte voorzitter,

Donderdag 8 februari 2018 verscheen er in de Limburger een uitgebreid artikel over de 
energievisie Noord-Limburg. De eerste regio die de visie heeft opgesteld en daaraan de nodige 
conclusies heeft verbonden. Na de gemeenteraadsverkiezingen zullen de gemeenten deze visie 
gaan vaststellen.
In de conclusies van deze visie wordt gesteld dat voor grootschalige duurzame opwek vooral 
zonne-energie, windenergie en aardwarmte effectief zijn.
Verder is vanuit een theoretische benadering is gekeken hoeveel van elke energiebron nodig is 
voor een energiemix van zonne- (50%), windenergie (25%) en aardwarmte (25%).
Dat betekent voor Noord-Limburg dar er in 2030 915 ha zonnepanelen, 19 diepe 
aardwarmtebronnen en 60 windturbines nodig zijn.

Naar aanleiding hiervan heeft gedeputeerde Prevoo de nodige uitspraken gedaan.
Zo weet hij te melden dat "60 windmolens te veel voor de regio zijn, er geen ruimte is en de 
bevolking dat niet zal pikken".
Citaat uit de Limburger: "Volgens hem is het ook niet nodig om Noord-Limburg vol te leggen met 
windmolens en zonneparken, omdat er volgens hem alternatieven zijn voor duurzame energie.
"Als je op alle daken van woningen zonnepanelen legt, kom je al ver.""

Het heeft GroenLinks verbaasd dat de gedeputeerde met een dergelijke reactie is gekomen en 
waarop dit gebaseerd is. Daar wil GroenLinks graag de volgende mondelinge vragen stellen.

1. Waar zijn deze uitspraken van de gedeputeerde op gebaseerd?
2. Heeft de gedeputeerde zich gerealiseerd welke impact deze uitspraken kunnen hebben op 

de definitieve energievisie en de besluitvorming binnen gemeenteraden in Noord-Limburg? 
Zo ja, wat heeft hij daarmee beoogd?
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3. De afgelopen jaren was de boodschap, dat we niet konden kiezen, maar moesten inzetten 
op zowel zonne-energie, als windenergie als aardwarmte. Wat is de verklaring dat er nu 
een andere boodschap wordt uitgedragen ten opzichte van eerdere berichten en het 
vastgestelde provinciale beleid?

4. De gedeputeerde heeft vaker uitspraken gedaan dat als gemeenten er niet uitkomen om 
de locaties voor windmolens te bepalen, de regie door de provincie zou worden genomen 
met het POL2014 als instrument. Gaat de gedeputeerde nu geheel hiervan afwijken, 
gezien de opmerking "de bevolking het niet zal pikken"?

5. Is het college het met GroenLinks eens dat, als de provincie wisselende boodschappen 
uitdraagt, het draagvlak hiermee niet zal vergroten maar juist verkleinen?

6. Wat gaat het college doen om de regio Noord-Limburg in hun energievisie te steunen en te 
faciliteren?

Alvast bedankt voor uw zorgvuldige beantwoording.

Met vriendelijke groet,

Carla Brugman 
Fractievoorzitter GroenLinks

Voor het krantenartikel:
https://www.limbu rger.nl/cnt/dmf20180208_0005563f^windmolens-zorgen-voor-volksopstand:

Voor de visie zie:
https://www, bergen. nl/document.php?m=79&fileid=51847&f=7c9719f616dl9108aeba0239379760cl&attachment=0&a=961
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